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13. Riktlinjer för kamerabevakning 
Sverigedemokraterna har drivit frågan om utökad kamerabevakning sedan vi tog plats i 
Huddinges kommunfullmäktige år 2006. Det är glädjande att kommunen nu väljer att ta ett 
steg i rätt riktning genom att fastställa nya riktlinjer för som ”tillgodoser behovet för 
kamerabevakning” och möjliggör för en ny organisation som kan hantera kommunal 
kamerabevakning enligt rådande behov och lagstiftning. 

Den markanta brottsökningen i Huddinge har länge aktualiserat frågan om hur vi ska komma 
åt problemen med ökad kriminalitet och allmän otrygghet på kommunens gator och torg. 
Det är tydligt att det numera finns behov av kameraövervakning i Huddinges utomhusmiljöer 
för att i första hand förebygga brott och öka möjligheten för polisen att kunna identifiera 
personer som begår brott, men också för att öka känslan av trygghet för de som rör sig 
utomhus. 
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